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Sak 3: Årsberetning  
 
Antall medlemmer pr. 31.12.24: 138 
 
Styret har i 2024 bestått av:  
Leder: Silje Wahlquist Rindhølen  
Nestleder: Monica Skadsberg 
Kasserer: Sølvi Blomberg  
Sekretær: Helene Einlien 
Styremedlem: Eline Steine Sund  
Varastyremedlem: Marthe Berge  
Varastyremedlem: Tove Byrløkken 
 
Valgkomitè:  
Leder: Emilie Einlien  
Medlem: inger Lise Lillegård  
Medlem: Randi Gråv  
Vara: Grethe Korssletten 
 
Revisor: Ane Pålsrud  
 
 
 
 



Styrets arbeid 
Styret har i 2024 hatt 8 styremøter, derav 4 stk med nytt styre, etter ekstraordinært årsmøte. 
Styret har utenom dette hatt jevnlig dialog på Messenger.  
 
Webside/facebook-sider  
Styret har som tidligere år hatt ansvaret for å oppdatere GHK sine hjemmesider og 
facebooksider, og som før har kommunikasjonen til våre medlemmer i hovedsak gått ut via 
våre facebooksider, ved at det lages innlegg/arrangement vedrørende alle aktivitet, kurs og 
arrangementer. 
 
Årsberetning fra agilitygjengen. 
Antallet som har trent agility har variert litt i 2024, men stort sett har vi vært 5-8 faste. 
Som tidligere år har vi i sommerhalvåret hatt faste treninger i Lia to ganger i uken. 
 
Flere har vært ute og representert klubben på stevner, med gode resultater, og noen opprykk 
til høyrere klasser har det også blitt i løpet av året: Marlèn og Reodor har fått opprykk til kl 2 
agility og 3 hopp, mens Sølvi og Porsce har fått opprykk til kl 2 hopp. Sidsel og Kicki har tatt 
cert både i agility og hopp. Klubbens medlemmer har hunder i både kl 1, 2 og 3. 
 
Det har blitt arrangert to kurs med eksterne instruktører, et på vårparten med Irene Yrstad, 
og et i august med Nina Hansen. Begge kurs hadde deltagere fra helt ferske til erfarne 
førere. Det er supert å ha muligheten til å få inn eksterne instruktører, og tilbakemeldinger fra 
begge kurs er gode, mye å ta med seg videre uansett nivå på deltagerne. 
 
I starten av juli arrangerte vi et to dagers stevne i agility i Lia, nok en gang et vellykket 
arrangement med mange deltagere, ca 200 starter hver dag, og også her har vi fått mange 
gode tilbakemeldinger. Mange som liker seg på stevne hos oss. Dommer i var Timo 
Vertanen fra Sverige. 
Et slikt stort stevne krever mye dugnadsinnsats både på forhånd og ikke minst under 
stevnehelgen. Denne gangen måtte en del dessverre melde frafall på grunn av sykdom, noe 
som gjorde at det ble i overkant få til å hjelpe til på selve stevnet, men vi klarte heldigvis 
likevel å gjennomføre på en flott måte. Vi ser nok at vi pr i dag er for få til å tørre å ta sjansen 
på et nytt stevne i -25, men håper å komme sterkere tilbake. 

Agilitygjengen har også stått for arrangementet av to valpeshow i -24, et i mars og et i 
desember. Begge to avholdt på Hunde H’Ysteriet på Tretten. Dommer for valpene var Britt 
Nyberg i mars og Eva Lill Bratlie i desember. Det var 68 påmeldte valper i mars og 77 i 
desember. Begge valpeshow var vellykkete, og vi håper å fortsette å arrangere flere av 
disse, de gir et pent overskudd i klubbkassa. 
 
Tusen takk til alle som var med og hjalp til på valpeshow og agilitystevne. 
 
Av agilityutstyr har vi i -24 investert kun i noen få ting:  Tunellholdere, nytt batteri på elektrisk 
tralle og flere oppheng på hopphindre. 

 
 Agilitygjengen, v/ Sølvi og Tove 



 
Bruks og lydighet: 

Treninger 

Det har som tidligere år vært avholdt brukstreninger hver tirsdag gjennom sesongen, hvor 
det i utgangspunktet er planen at vi skal være annenhver uke i skogen og i Lia, men dette 
har som før variert noe ut ifra de aktive sine ønsker og interesser. Det har også som tidligere 
vært avholdt lydighetstreninger hver torsdag i Lia. Det har vært noe varierende oppmøte på 
treningene gjennom sesongen. Vi har likevel flere aktive ekvipasjer i både bruks og lydighet, 
som alle fremstår som gode representanter for klubben og tar i et tak og hjelper til der det 
trengs. 
 
Det har som tidligere år blitt forsøkt arrangert innendørs treninger i Hippodromen på Stav, 
men beklageligvis har det vært svært dårlig oppmøte på disse treningene, og ordningen 
videreføres dermed ikke pr nå. 
 
Kurs 
Det har ikke vært avholdt bruks- eller lydighetskurs i klubben i 2024.  
 
Stevner 
Det har vært avholdt et D og C spor stevne 26. mai, med Øystein Bjørnsengen som dommer, 
og et C og B spor stevne 6. oktober med Audun Gudbrandstuen som dommer. Begge 
stevner ble fulltegnet, med flere påmeldte fra klubben, hvorav flere også fikk opprykk til 
høyere klasser. God dugnadsånd førte til at begge stevner gikk knirkefritt å arrangere.  
 
Det har også vært avholdt et dobbelt lydighetsstevne 28. og 29. september, med Arild 
Berntsen som dommer. Mindre deltakere enn ønskelig begge dager, men gode 
tilbakemeldinger på arrangementet.  
 
Innkjøp 
Det har blitt innkjøpt litt nytt bruks- og lydighetsutstyr til klubben i 2024, og vi begynner nå å 
få godt med utstyr til begge grener. Det har blant annet blitt kjøpt inn nye apporter til bruks 
(treapporter og metallapport) og ruter, blindspotmerker, kjegler, åpent hinder, cavalettier og 
anvisning til momenter under innkalling og avstand til lydighet.  
 
 
Andre aktiviteter i klubben:  
Det har ikke blitt avholdt øvrige aktiviteter i klubben i 2024. 
 
Drift i Lia 
I 2024 har det blitt kjøpt inn lys for utendørstreninger i Lia. Dette har foreløpig ikke blitt 
montert, men vil bli prioritert av styret så snart utendørssesongen starter opp igjen. Det har 
også blitt oppgradert med nye aggregat. 
 
Styret vurderer også at ordningen med gressklipping som ble vedtatt på årsmøtet i fjor har 
fungert meget bra.  
 



Sak 4: Godkjenning av regnskap med revisors beretning  
 

Resultatrapport   

GUDBRANDSDAL HUNDEKLUBB 913980859  

Gjelder periode 01.01.2024 - 31.12.2024   

 Periode Akkumulert 

Driftsinntekter   

3001 Rossetter 620,00 620,00 

3100 Medlemskontigent 26775,00 26775,00 

3101 Stevneinntekter 116288,36 116288,36 

3102 Treningsavgift 893,00 893,00 

3103 Kursinntekter 34626,03 34626,03 

3110 Grasrotandel 2756,41 2756,41 

3123 Sponsorinntekt, avgiftsfri 39000,00 39000,00 

3205 Kiosksalg etc 10289,78 10289,78 

3741 Studieforbundet 2263,00 2263,00 

 233511,58 233511,58 

Driftskostnader   

4001 Rosetter -5923,75 -5923,75 

4002 varer kiosk -5109,71 -5109,71 

4101 Stevneutgifter -69795,26 -69795,26 

4103 Instruktør honorare -52641,24 -52641,24 

5000 Lønn/Honorare -4218,75 -4218,75 

6000 Avskrivninger bygninger og annen fast 
eiendom 

-22942,22 -22942,22 

6320 Plenklipping  -8000,00 -8000,00 

6501 Innkjøp treningsplass -40413,90 -40413,90 

6550 Driftsmaterialer -4345,61 -4345,61 

6601 Agility utstyr -13929,00 -13929,00 



6602 Bruks / styrketreningsutstyr -3409,68 -3409,68 

6603 LP utstyr -6183,00 -6183,00 

6700 Revisjons og regnskapshonorarer -4056,25 -4056,25 

6801 Forbruksmaterialer og vedlikehold -5176,75 -5176,75 

6860 Møter, kurs, oppdatering etc. -1063,45 -1063,45 

7395 Øreavrunding 0,04 0,04 

7430 Gaver, ikke fradrag -3366,50 -3366,50 

7500 Forsikringspremier -5414,65 -5414,65 

7770 Bank og kortgebyrer -1824,07 -1824,07 

7791 NBF -3594,00 -3594,00 

 -261407,75 -261407,75 

Driftsresultat -27896,17 -27896,17 

Finansielle poster   

8050 Annen renteinntekt 8844,00 8844,00 

Ordinært resultat før skatt -19052,17 -19052,17 

Ordinært resultat -19052,17 -19052,17 

Årsresultat -19052,17 -19052,17 

 
 
 

Balanserapport    

GUDBRANDSDAL HUNDEKLUBB    

913980859    

Gjelder periode 01.01.2024 - 31.12.2024    

 Ved 
periodens 
start 

Endring Ved 
periodens 
slutt 

EIENDELER    

Anleggsmidler    



1100 Forretningsbygg (saldogruppe i) 78712,17 -22942,22 55769,95 

Omløpsmidler    

1900 Kontanter 88 93 181 

1920 Bankinnskudd 87197,18 -8110,95 79086,23 

1930 Sparekonto 235329 8758 244087 

 322614,18 740,05 323354,23 

SUM EIENDELER 401326,35 -22202,17 379124,18 

EGENKAPITAL OG GJELD    

Egenkapital    

Egenkapital (innskutt og opptjent)    

2050 Annen egenkapital -398176,35 0 -398176,35 

Udisponert resultat    

Udisponert resultat  0 19052,17 19052,17 

Sum egenkapital (inkl, udisp. resultat) -398176,35 19052,17 -379124,18 

Gjeld    

Kortsiktig gjeld    

2400 Leverandørgjeld -3150 3150 0 

Sum gjeld -3150 3150 0 

SUM EGENKAPITAL OG GJELD -401326,35 22202,17 -379124,18 

Avvik 0 0 0 

 
 
 
Sak 5: Innkomne saker  
 

1. Revisor 
Da det er vanskelig for valgkomiteen å finne egnede revisorer i klubben som ønsker å ta på 
seg jobben, foreslår vi at årsmøtet vedtar en fullmakt til styret om å kunne kjøpe denne 
tjenesten. 

 
 



2. Logo  
Forslag til vedtak: Årsmøtet innvilger inntil 5000 kr til utarbeidelse av ny logo til klubben. Nytt 
styre kontakter aktuelle aktører for utarbeidelse, og tar endelig beslutning om design.  

 
Da utarbeidelse av ny logo ikke har gått som ønskelig i 2024, ønsker styret å videreføre 
dette vedtaket og arbeidet med utarbeidelse av ny logo til nytt styre. Nåværende styre 
ønsker at det kommende styret, ved hjelp av samarbeidspartner, skal utarbeide ny logo til 
klubben. Medlemmene vil involveres i arbeidet, men styret fatter endelig beslutning om 
utseende til ny logo. 
 

3. Innendørs trening 
Vinterens treninger i Hippodromen har gått med underskudd pga. for få deltagere. Det ble 
derfor ikke satt opp flere treninger etter januar.  
 
Det foreslås at klubben sponser medlemmer med x kr til medlemskap på Hunde H’Ysteriet 
for vinteren 25/26. Det vil bli bestemt sum og satt kriterier for spons på første styremøte etter 
årsmøtet. 
 
Sak 6: Vedta medlemskontigent og godkjenne budsjett for 
2025  
 

1. Vedta medlemskontigent  
Styret foreslår at medlemskontigenten holdes uendret siden den ble satt opp ved 
forrige årsmøte.  
 

2. Budsjett 2025 
     

Driftsinntekter  Resultat 2024 Budsjett 2025  

     

3001 Rosetter 620,00 500,00  

3100 Medlemskontigent 26775,00 25000,00  

3101 Stevneinntekter 116288,36 60000,00  

3102 Treningsavgift 893,00 300,00  

3103 Kursinntekter 34626,03 30000,00  

3110 Grasrotandel 2756,41 25000,00  

3123 Sponsorinntekt 39000,00 5000,00  

3205 Kiosksalg 10289,78 5000,00  



3741 Studieforbundet 2263,00 2000,00  

     

  233511,58 152800,00  

     

Driftskostnader     

4001 Rosetter 5923,75 6000,00  

4002 Varer kiosk 5109,71 3000,00  

4101 Stevneutgifter 69795,26 30000,00  

4103 Instruktør honorare 52641,24 30000,00  

4104 Trening Innendørs 0,00 10000,00 * 
Årsmøtesak 

5000 Lønn/Honorare 4218,75 2000,00 * 
Årsmøtesak  

6000 Avskrivninger bygninger 
og annen fast eiendom 

22942,22 22942,00  

6320 Plenklipping 8000,00 8000,00  

6501 Innkjøp treningsplass 40413,90 5000,00  

6550 Driftsmagterialer 4345,61 2000,00  

6601 Agility utstyr 13929,00 15000,00  

6602 Bruks/ 
styrketreningsutstyr 

3409,68 25000,00  

6603 Lp utstyr 6183,00 6000,00  

6604 Logo 0,00 5000,00 * 
Årsmøtesak 

6700 Revisor og regskap 4056,25 4500,00  

6801 Forbruksmaterialer og 
vedlikehold 

5176,75 2000,00  

6860 Møter, kurs oppdatering 
ect 

1063,45 1000,00  

7395 Øreavruning 0,04 0,00  

7430 Gaver 3366,50 3500,00  



7500 Forsikringspremie 5414,65 5600,00  

7770 Bank og kortgebyr 1824,07 2000,00  

7791 NBF 3594,00 7000,00  

     

  261407,75 195542,00  

     

  -27896,17 -42742,00  

     

8050 Annen Renteintekt 8844,00 8500,00  

     

     

 Årsresultat -19052,17 -34242,00  

     

 * Poster med merknad bak skal stemmes over i egen sak.  

     

     

 
 

 



Sak 7: Valg 

Valgkomiteens innstilling for årsmøte 2025 

  

Leder 2 år Silje Rindhølen  På valg (2025-2027) 

  

Nestleder 2 år Monica Skardsberg 2024-2026  

Kasserer 2 år Sølvi Blomberg På valg (2025-2027) 

Sekretær 2 år Helene Einlien På valg (2025-2027) 

Styremedlem 2 år Eline Steine 2024-2026  

  

Vara styremedlem 2 år Marthe Berge På valg (2025-2027) 

Vara styremedlem 2 år Tove Byrløkken 2024-2026  

  

Revisor 2år Ane Pålsrud (mot honorar 1år) På valg (2025-2027) 

Vara revisor 1år Sidsel Færden På valg (2025-2026) 

  

Valgkomite leder 2 år Emilie Einlien 2024-2026  

Valgkomite 2 år Anne Brit Aanstad 2025-2026 På valg 1år  

(1år pga. tidligere valgkomite trakk seg 

før tiden) 

Valgkomite 2år Hedda Josefine Hjelmark På valg (2025-2027) 

Vara valgkomite 1år Grethe Korsletten På valg (2025-2026) 

  

Innsendte forslag fra klubbens medlemmer: 

▪ Silje Rindhølen som leder 

▪ Linda Bekkelund som vara styremedlem (har sagt hun kan stille) 


